
DRUSKININKŲ SAVIVALDYBĖS TURIZMO TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS  

                                                                                                                               

2024 m. gruodžio 5 d. Nr. 2 

Druskininkai 

 

Posėdis įvyko 2024 m. gruodžio 5 d. 12.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Ričardas Malinauskas, Druskininkų savivaldybės turizmo tarybos 

pirmininkas. 

Posėdžio sekretorius – Vaiva Žagunienė, Druskininkų savivaldybės administracijos 

Turizmo, komunikacijos ir kultūros skyriaus vedėja. 

Dalyvavo turizmo tarybos nariai: UAB „Druskininkų sveikatinimo ir poilsio centras 

AQUA“ direktorius Edmundas Antanaitis, pirmininko pavaduotojas;  Druskininkų savivaldybės 

turizmo tarybos nariai: Simonas Kazakevičius, Druskininkų savivaldybės vicemeras; Modestas 

Vitkauskas, verslininkas, savivaldybės tarybos narys; Arvydas Balčius, savivaldybės tarybos narys, 

UAB „Draugystės sanatorija“ direktorius medicinai; Rimantas Palionis, viešosios įstaigos Druskininkų 

turizmo ir verslo informacijos centro direktorius; Rimantas Černiauskas, UAB „Upa MCT“ 

akcininkas; Albertas Katilovskis, asociacijos Rotary klubas „Sūrutis“ prezidentas; Artūras Salda, „AB 

Eglės sanatorija“ generalinis direktorius; Tomas Vanagas, „UAB Sveikatingumo ir poilsio kompleksas 

Grand SPA Lietuva“ generalinis direktorius. 

 

     DARBOTVARKĖ.  

1. Druskininkų turizmo sektoriaus aktualijų pristatymas. 

Pranešėjas. R. Malinauskas, Druskininkų savivaldybės meras.  

2.  Pasiruošimas „Druskininkai - Lietuvos kultūros sostinė 2025“ metams.  

Pranešėjas. Simonas Kazakevičius, Druskininkų savivaldybės vicemeras. 

3. Kiti klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Druskininkų turizmo sektoriaus aktualijų pristatymas. 

Ričardas Malinauskas, Turizmo tarybos pirmininkas, pristatė turizmo  sektoriaus 

aktualijas ir Druskininkų infrastruktūros pokyčius 2024 m., taip pat planuojamus pokyčius.  

Klausimų, pasisakymų, siūlymų ar prieštaravimų nebuvo. 

NUTARTA. Druskininkų turizmo sektoriaus aktualijos išklausytos, balsavimas nevyko, 

sprendimų nepriimta. 

2. SVARSTYTA. Pasiruošimas „Druskininkai - Lietuvos kultūros sostinė 2025“ metams.   

Simonas Kazakevičius, Druskininkų savivaldybės vicemeras, pristatė 2025 m. 

planuojamus renginius projektui „Druskininkai – Lietuvos kultūros sostinė 2025“.  

 Diskusijoje dalyvavo: Arvydas Balčius, savivaldybės tarybos narys, UAB „Draugystės 

sanatorija“ direktorius medicinai; Rimantas Palionis, viešosios įstaigos Druskininkų turizmo ir verslo 

informacijos centro direktorius; Rimantas Černiauskas, UAB „Upa MCT“ akcininkas; Albertas 

Katilovskis, asociacijos Rotary klubas „Sūrutis“ prezidentas; Ričardas Malinauskas, Turizmo tarybos 

pirmininkas; Simonas Kazakevičius, Druskininkų savivaldybės vicemeras. 

NUTARTA. Informacija dėl pasirengimo programai „Druskininkai – Lietuvos kultūros 

sostinė 2025“ išklausyta, balsavimas nevyko, sprendimų nepriimta. 

3. SVARSTYTA. Kiti klausimai.  

Druskininkų savivaldybės turizmo tarybos nariai diskutavo apie turizmo statistiką – 

nakvynių augimą 5% 2024 m. 1-9 mėn. laikotarpiu ir nedidelį turistų srautų sumažėjimą (-2%). Taip 

pat diskutuota apie priemones, kaip pritraukti daugiau užsienio turistų, kurių vidutinė nakvynės trukmė 

yra beveik dvigubai ilgesnė (vid. 4.12) nei lietuvių (vid. 2.59).  

NUTARTA. Informacija aptarta, balsavimas nevyko, sprendimų nepriimta. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                        Ričardas Malinauskas 

 

Posėdžio sekretorius                                                                                          Vaiva Žagunienė 


